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澳門大學學生會 

第 12/2021 號會員大會常務委員會通告 

變更九月份常務委員會會議召開形式 

原訂於本年九月二十七日下午七時正於 E31 學生活動中心 1013 室召開的九月份常務委員會會

議，由於疫情原因及停課，為減少人員聚集，本次會議將會改為線上進行，歡迎同學列席發表意見。 

 

是次會議為： 

一、通過本次會議議程； 

二、通過八月份常務委員會會議記錄； 

三、審議及通過會員大會主席團及常務委員會八月份工作報告； 

四、審議及通過理事會五至八月份工作報告； 

五、審議及通過監事會對理事會五至八月份工作報告之意見書； 

六、審議及通過監事會五至八月份工作報告； 

七、審議及通過澳門大學學生會選舉委員會就第二十四屆澳門大學學生會選舉之海外會員的投票方

式； 

八、臨時動議。 

 

Zoom線上會議入口： 

https://us05web.zoom.us/j/89053066537?pwd=WXNXenprQlVhQVg1ZEZnZXZJMSs1dz09 

會議 ID：890 5306 6537 

密碼：UMSU2021 

 

        特此通告。 

 

 

 

 

 

續下頁 
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澳門大學學生會會員大會主席團  

主席         

                                                                                                               

_____________________________ 

蘇嘉灝             

                                                        二零二一年九月二十六日 
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University of Macau Students’ Union 
Notice of the Standing Committee of the General Assembly No. 12/2021 

Changing the format of the September Standing Committee Meeting 

The September standing Committee meeting was scheduled to be held at 7pm on September 27 at room 

1013, E31 Student Activity Center. Due to the epidemic and the suspension of classes, the meeting will be 

held online to reduce the number of people gathered. Students are welcome to express their opinions. 

 

Agenda: 
1. Approval of this agenda. 
2. Approval of the meeting minutes of the Standing Committee Meeting in August.  
3. Discussion and approval of the working report August of the Standing Committee and Presidium of 

General Assembly. 
4. Discussion and approval of the working report (May to August) of the Board of Directors. 
5. Discussion and approval of the Supervisory Board’s suggestions for the Board of Directors’ working 

report (May to August).  
6. Discussion and approval of the working report (May to August) of the Supervisory Board. 
7. Discussion and approval of the Election Committee of UMSU of the voting methods of the overseas 

student for the Election of 24th Management Board of UMSU. 
8. A.O.B 
 

Join Zoom Meeting: 
https://us05web.zoom.us/j/89053066537?pwd=WXNXenprQlVhQVg1ZEZnZXZJMSs1dz09 

Meeting ID：890 5306 6537 

Password：UMSU2021 

 
Thank you for your consideration. 

 
 
 
 
 
 

to be continued 
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President of the Presidium of the 
General Assembly of UMSU   

 
 

_____________________________ 
      JIAHAO SU 

      26/09/2021 

The Chinese version shall prevail. 
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